

功得電子工業股份有限公司

CONQUER ELECTRONICS CO., LTD.

停產通知

PRODUCT END-OF-LIFE NOTICE 日期(date):20170428

客戶(Customer)	Anglia Components Ltd.
主旨(Subject)	CQ12PF、CQ12PT、CQ06PF、CQ06PT、CQ24PF、CQ24PT Series products PRODUCT END-OF-LIFE NOTICE
預估生效日期 (Estimated effective date)	Effective immediately

說明(Description):

End of Life (EOL) will be issued 28 04 2017 for product listed below

針對下列的產品在 28 04 2017 作出停產 (EOL) 通知。

Last Time Buy (LTB) will be issued 31 07 2017 for product listed below

針對下列的產品在 31 07 2017 作出最後購買(LTB) 通知。

Last Time Delivery (LTD) will be issued 30 12 2017 for product listed below

針對下列的產品在 29 12 2017 作出最後出貨(LTD) 通知。

Customer Action Requested 客戶須知:

Conquer Corp will accept non-cancelling purchasing orders for above mentioned EOL product through LTB date or until stock is depleted. The purchase order can be scheduled with different delivery date through LTD date. No delivery will be done after LTD. Purchase orders after LTB date will not be accepted. Thank you for your immediate attention to this end of Life notification.

對於將停產的產品，功得會接受在最後購買通知日期之前的訂單，但是訂單不能取消，在最後購買通知日期之後所下的訂單將不會接受。所有的訂單需要在最後出貨日之前出貨，最後出貨日之後將不會出貨。請配合提供預估訂單量。

End of Life item 停產規格	Suggested replacement item 替代規格
CQ12PF Series	CQ12LV Series
CQ06PF Series	CQ06LF Series
CQ12PT Series	CQ12LH Series
CQ06PT Series	CQ06LT Series

For more information about the EOL or the alternative Series, please contact our Sales Department.

針對此停產通知若有任何疑問或需要協助之處，歡迎隨時與敝司業務部聯繫。祝商祺

It will be regarded as your acceptance of the change, unless the specific requirements are provided in writing.

如 貴公司未另以書面提出特殊需求，本公司將視此通知為 貴公司已同意該項變更。

客戶確認及意見 (Customer confirm and opinion)	
---	--